

**BIB NUMBER(S) AND OTHER IMPORTANT INFORMATION:**

Dear participant(s)

A quick reminder about race bib collection.

Collection Date: Sunday, 15<sup>th</sup> September 2019 (7:30am – 8:20am)

Venue: Marine Plaza at Ma On Shan Promenade  
<https://goo.gl/maps/x6u3YFCsULFmzvKK9>

Present your email confirmation to collect your number bib & tee shirt on the day.

Race Start Time: Your Bib Color Indicates Your Starting Wave

8:30 am: Ladies 5km (Red color race bib)

8:40 am: Lads & Lassies 3km (Blue color race bib)

The different wave start is to minimize crowding and ensure all runners have an enjoyable experience. No crowding along course. Breach of this by any participants may cause disqualification.

Red or black rainstorm warning or Typhoon #8 warning is hoisted by 06:00am on race day event is cancelled. No entry fee refund.

Please check on our website - [www.hklrrc.org.hk](http://www.hklrrc.org.hk) for the latest race update, in particular for ad hoc measures when unforeseen adverse weather approaches.

Digital certificate will be available for download on the hklrrc website - [www.hklrrc.org.hk](http://www.hklrrc.org.hk) 1 day after the event day

Hope your training has been optimal and you're enjoying the taper. See you on 15<sup>th</sup> September

Hong Kong Ladies Road Runners Club

## 號碼布編號及其他重要資訊

親愛的參賽者,

請注意以下領取比賽選手包的詳情。

日期: 9月15日(星期日)上午7時30分至上午8時20分

地點: 馬鞍山海濱長廊 <https://goo.gl/maps/x6u3YFCsULFmzvKK9>

比賽當日早上, 請出示印有比賽編號之電郵領取號碼布及比賽T恤。

您的號碼布顏色代表您的起跑時間:

早上8時30分 - 女子5km成人組 (只限紅色號碼布)

早上8時40分 - 3km 男孩及女孩組 (只限藍色號碼布)

\*不同的起跑時間是為了減少賽道的擠塞, 確保所有參賽者都有一個愉快的體驗。

嚴禁陪跑員陪跑, 如被發現參加者有機會被取消資格。

當紅色或黑色暴雨警告或8號風球於比賽日早上6時發出, 賽事將會取消, 已繳報名費不會退還。

敬請留意本會網頁- [www.hklrrc.org.hk](http://www.hklrrc.org.hk)。特別注意天氣預報, 如不理想天氣在比賽日期靠近本港, 大會將在本會網站發報最新應變措施。

已登記領取電子完賽証書, 可於完賽後翌日在本會網頁內下載 [www.hklrrc.org.hk](http://www.hklrrc.org.hk)

希望大家在夏季有最佳的訓練。準備就緒9月15日見

祝安好!

香港女子健跑會